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Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

helyben tárgy: írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Házelnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012 . évi XXXVI .

törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24.)

OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „ Mikor nyitja ki kapuit a nagyközönség el őtt

a Tüske uszoda?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Balog

Zoltánnak, az Emberi Erőforrások Minisztériumának vezetőjéhez .

Tisztelt Miniszter úr !

Az újbudai Tüskecsarnok befejezéséről 2012-ben döntött a kormány, amely 20 éve áll t

félkészen. Hoffmann Tamás XI . kerületi polgármester 2014 . novemberében azt mondta: "A

csarnok nemcsak a versenysportot fogja szolgálni, hanem az egyetemistáknak és a kerület i

polgároknak is lehetőséget biztosít a sportolásra . "

Simicskó István, aki akkor még nem honvédelmi miniszter, hanem sportért felel ős államtitkár

volt, kifejezetten az uszoda kapcsán arról beszélt, hogy " ezzel nemcsak a XI . kerületben, hanem

egész Dél-Budán jelentősen gazdagodnak a sportolási lehetőségek . "

Vígh László kormánybiztos, az építtető Nemzeti Sportközpontok főigazgatója szerint :"Az

uszoda a tervek szerint 2015 első félévében nyílik meg ( . . .) az uszodával létrejöv ő multifunkció s

sportkomplexum nemcsak a verseny-, hanem az egyetemi, az utánpótlás-, a szabadidő- és a

tömegsportot is jól szolgálja majd" .



Ezek alapján joggal gondolhatták az újbudaiak, hogy 2015 els ő félévében megnyílik az uszoda,

amit ők is használhatják majd.

A létesítményt az eredeti tervekhez képest drágábban több, mint 8 .5 milliárd forintból építették

újjá, ráadásul egy éves késéssel, csak 2016 március 6-án adták át ünnepélyes keretek között ,

ám a nagyközönség számára a mai napig nincs nyitva. Sőt! A Tüskecsarnok honlapján mé g

most is az olvasható, hogy "Az uszoda építése jelenleg is zajlik " .

Tisztelt Miniszter úr !

A fentiekre tekintettel a következő kérdésekre várom válaszát :

Hangsúlyozottan nem csak versenyz őknek készült uszodát mikor használhatják maj d

az átlagemberek?

Mi indokolja, hogy az ünnepélyes átadás után még mindig nincs nyitva az eddig több,

mint 8.5 milliárdból korszerűsített létesítmény ?

Miért kellett az eredeti tervekhez képest egy évet csúszni az átadással ?

A kivitelezésben részt vevő konzorcium – a Swietelsky, a West Hungária Bau és a

Pannon Nívó konzorcium – mekkora kötbért fizet az egy éves csúszás miatt ?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2016 . április 14 .

Tisztelettel :

d zabó Szabolcs
függ- en országgyűlési képviselő
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